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Dagsorden  

 

Afbud fra Lenette 

  

1.   Godkendelse af referat fra sidst   Godkendt 

2.   Nyt fra ledelsen   Der har været Skoleudviklingssamtale med 
deltagelse af repræsentanter fra forvaltningen, 
skolens ledelse og af Mette. Forvaltningen 
anerkendte skolen for programmet og de 
udvalgte temaer ved samtalen.  
I december har der været julefællessamlinger 
og koncert på sidste skoledag inden ferien. 
Orientering om byggeri og processen med 
flytning i dagene før juleferien. Eleverne i 
udskolingen er flyttet i pavilloner, en del 
specialklasser er kommet i andre lokaler og 
lærerne har fået nye kontorarbejdspladser. 
Nordfløjen er nu ryddet og byggefirmaet går 
snarest i gang med nedbrydningen. 
Tre nye medarbejdere er blevet ansat. Der er 
ansat en trivselsvejleder til afdelingen på 
Holtbjerg og to lærere i tidsbegrænsede 
ansættelser. 
Økonomi: I forbindelse med 
regnskabsafslutning for kalenderåret 2024, har 
det vist sig muligt at foretage en del ekstra 
indkøb. Vi har blandt andet købt bøger, en 
minibus og bordfodboldsæt. 

3.   Nyt fra formanden   Orientering om deltagelse i 
skoleudviklingssamtalen og de udvalgte punkter 
i den forbindelse. 

4.   Nyt fra elevrådet   Margrethe og Daniel har været på besøg i en 
del klasser, hvor de har talt om byggeriets 
indflydelse på elevernes trivsel i den 
forbindelse. Elevrådet har planlagt at besøge 8. 
klasse og tale med dem om deres erfaringer 
med terminsprøver. 
Elevrådet skal arbejde med 
undervisningsmiljøvurdering på et fremtidigt 
møde  

5.   Folkeskolens kvalitetsprogram  Kvalitetsprogrammet implementeres over en 4- 
årig periode. De væsentligste ændringer træder 



i kraft i skoleåret 25-26. Bestyrelsen skal blandt 
andet tage stilling til en ny timetalsplan og 
skoledagens længde skal drøftes.  

6.   Bestyrelsens deltagelse på forældremøder – 
punkt fra seneste møde omkring synliggørelse 
af bestyrelsen   

 Det blev besluttet, at bestyrelsen i højere grad 
skal være synlige på forældremøder fremover. 
Punktet skal drøftes igen senere. 

7.   Revidering af:   
 - Princip for vikardækning  

Princippet blev godkendt uden ændringer. 

8.   Eventuelt    
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